

## 對非華語學童的支援

- 本校獲批支援非華語學童的資助，聘有專職教師及教學助理作課堂支援，傳譯學習內容，製訂助非華語學童學習中文的策略，為每位非華語學童開設個別學習檔案，跟進其學習情況，以全面性支援非華語學童學習中文。
- 學校鼓勵教師參加專業發展計劃，建構豐富學習中文的語言環境，建立共校園以促進學生融合，為非華語家長安排傳譯服務，鼓勵非華語家長參與義工服務，以加強學校與家長之間的溝通和了解。
- 學校設有非華語助學基金，支援家長所需。

## 對有特殊需要學童的支援

- 先與家長面談分享兒童在校及在家情況，及早識別及轉介到社會福利署或健康院等部門作深入剖解兒童個別發展情況。
- 學校特別留意各學童，按其學習需要，編製獨立學習進度檔案。
- 學校更設有特殊助學基金，支援家長所需。

## Support for non-Chinese speaking children

- The school has been approved to support non-Chinese speaking children. We have specialized teachers and teaching assistants for classroom support, interpret the learning content, formulate strategies to help non-Chinese speaking children learn Chinese. According to children's learning progress, teachers prepare individual learning files for each non-Chinese speaking student to comprehensively support non-Chinese speaking children in learning Chinese.
- The school encourages teachers to participate in professional development plans, builds a rich language environment for learning Chinese and establishes a common campus to promote student integration. We arrange interpretation services for non-Chinese speaking parents and encourage non-Chinese speaking parents to participate in volunteer services to strengthen communication between the school and parents.
- Our school has a non-Chinese language education aid fund to support the needs of parents.

## Support for children with special needs

- First interview with parents to share the situation of children at school and at home, early identification and referral to the Social Welfare Department or health center and other departments for in-depth analysis of the child's individual development.
- The school pays special attention to students and compiles independent learning progress files according to their learning needs.
- Our school also has a special aid fund to support the needs of parents.